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Presidentskifte i Hønefoss-Ringerike rotaryklubb med påfølgende presidentens møte onsdag 

19 August 2020. 

 

Møtet ble holdt utendørs i hagen til Rolf Lie. Det deltok 18 medlemmer på møtet hvor alle var 

klubbmedlemmer. Rolf hadde sørget for at stolplassering og servering oppfylte de strenge korona 

anbefalinger både når det gjaldt sosial avstand og servering av kaffe og wienerbrød. 

Avtroppende president Per D Jensen orienterte om utfordringer klubben hadde i forbindelse med 

Corona pandemien med avlysning av bl. annet de annonserte kinoforestillingene om krigen på 

Ringerike som måtte avlyses og som resulterte i store økonomiske tap for klubben. 

Han gratulerte deretter alle medlemmene som hadde fylt år mens klubben hadde møtefri de siste 

månedene. 

Presidentskiftet 

Deretter ble innkomne president Jon Erik Nygaard overrakt kjede og diverse rekvisitter og ble ønsket 

lykke til som president - for presidentåret 2020-21. 

Jon Erik takket for tilliten og gav raskt ordet til Knut Strand som var sikkerhetssjef på møtet.  Knut 

orientert om praktiske tiltak vi 

måtte huske på under møtet 

og når vi skulle forlate møtet. 

Vi skulle også beholde samme 

stol under hele møtet. 

Det ble orientert om at vårt 

møtelokale på hotellet er 

utvidet, slik at det i dag kan ta 

32 deltakere innenfor korona 

kravene.  Det er også 

muligheter for at enda flere 

kan møtes her dersom det 

skulle bli behov for det. 

På grunn av at mange 

medlemmer har sluttet den 



siste tiden og dårlig rekruttering av nye medlemmer ønsket Jon Erik å få tilbakemelding fra 

medlemmene på hva som gjorde at de ble medlemmer i klubben og grunnen til at de fortsatt er 

medlemmer.   

Svarene fra medlemmene var stort sett de samme som de alltid har vært: Møter med interessante og 

engasjerende foredrag, utvikle vennskap, bli kjent i lokalmiljøet, vellykkede og engasjerende 

prosjekter. 

Det kom også synspunkter fra medlemmer som hadde vært rotarymedlemmer i mange år. De 

opplevde at klubben hadde forandret seg, blant annet at administrative oppgaver nå er mere 

arbeidskrevende enn før. 

Konklusjon etter medlemmenes innspill ble 2 viktige knagger:  

1. positive sosiale nettverk 

2. møteprogrammer 

Jon Erik ønsket også å få medlemmenes syn på muligheten for at vår klubb kunne å slå seg sammen 

med Hønefoss Øst Rotaryklubb, slik at det ble bare en stor klubb i Ringeriksregionen.  Medlemmene 

støttet dette! 

 

Norderhov 20.08.2020 

Gunnar Jacobsen, sekr.  


